

حقوق محفوظة © Hats Industrial Ltd جميع الحقوق محفوظة. & جميع الحقوق محفوظة.

هذا المنتج هو من صنعنا الخاص snapback 5. نحن نقدم منتجاتنا بكميات كبيرة وبأسعار تنافسية. نحن نقدم خدمات OEM / ODM.

نحن نقدم خدمات OEM / ODM. نحن نقدم خدمات OEM / ODM.

اسم المنتج	رجال عارضة الخريف الشتاء أعلى هوديس
جنس	رجالي و نساء
بحجم	كما طلبت
قماش	الحرير الصناعي والبوليستر، دنة
العنق	الرقبة □ بولو الرقبة □ وهمية الرقبة. عالية الرقبة ، وما إلى ذلك V. رقبة 0
تكنيك	وهلم جرا ، dip يمكننا القيام بالمطبوعات ، والتطريز ، زين / التصحيح ، صيغ
شروط الدفع	باي بال ، تي / تي ، ويسترن يونيون ، نقدا. 30 % مقدما ، والتوازن قبل التسليم
وقت بسيط	دس 5-7
موعد التسليم	على التصاميم & depanded لمدة 500 جهاز كمبيوتر شخصي ، فإنه يأخذ 10-15 يوما بعد تأكيد كل شيء. لاحظ ، هذا هو أمبير ؛ كمية
خدمات	نحن نخدم دائما عملائنا مع موقف جاد مثل أسعار الجملة الرخيصة والتسليم السريع. قبلت OEM / ODM
التعبئة	قطعة واحدة في كيس واحد بولي ، حوالي 200 قطعة في واحدة من الورق المقوى. التعبئة الأصلية مع العلامات والعلامات cm'50cm'50cm. حجم الكرتون هو 80 أيضا ، حزمة تفعل حسب متطلبات العملاء على ما يرام





Black

is fucking

Awesome



Black
is fucking
Awesome





Products

Professional customized to meet your different needs.



Flat pixe



Radoslave holan



Apemanboards



Flat pixe



Radoslave holan



Apemanboards



Flat pixe



Radoslave holan



Apemanboards

Exhibition

Every year we attend trade show to introduce our new products,make new connections with our clients and increase our sales. We can learn anything new,keep our eyes in competition and improve our brand's image.



Copany Information



Company



Office Enviroment



exhibition hall



Factory



Fabric Stock



Needle Work

Workshop machine

We have own various advanced machine equipment such as sewing machine,embroidery machine etc ,which provide more neat and skilled stitching



Production Details



Ironning

Ironning process can keep the T shirt smooth,control the sizes of the cloth in order to meet your requirements.

Quality Control

Quality Control is the most important process in the whole line of produce.

In a general way,the T shirt are had to check from once time to time.

The Quality is controled very strictly.



Tag for T shirts



Fold the T shirts



Individual Packing



Whole Packing

After the quality is controled, It is the package process. Individual package for each T shirt,Whole package as your requirements.

Packing & Shipping

Normal Packaging as below, but we can do any custom packaging method as you request:

Each product into a poly bag



100 pcs into a box



EXPRESS DELIVERY

(DOOR TO DOOR)

Advantage: Fast 3~6 days

Disadvantage: Expensive

Advice: Sample and small order

Less than 200 pcs



SEA TRANSPORT

(PORT TO PORT)

Advantage: The cheapest way

Disadvantage: Long sailing

day(15~30 days)

Advice: Large quantity, more than 500 pcs



AIR TRANSPORT

(AIRPORT TO AIRPORT)

Advantage: Big Volume Disadvantage:

More expensive, Timeliness instability

Advice: Large quantity, more than 500 pcs

**If you want to know more or have any questions
feel free to contact us**